
Priloge 22.02.2012 Ni268 stran 8   /    /pucba 9:43:36

22 . f e b rua rja 2012 n i ka

8

22 . f e b rua rja 2012 n i ka

9

N

ancy Nester, ki �e veè let obiskuje

Slovenijo, se k nam vraèa v

kratkem. Na�a de�ela jo je, kot

pravi, veliko nauèila, ona pa k nam

prina�a sporoèilo o ljubezni, sprejetosti in

samozavesti. To so naravne danosti, ki pa

so pogosto zadu�ene pod tono balasta

preteklih izku�enj.

Zaupajte nam, kako vas je �ivljenje

zapeljalo v globoke svetove

duhovnosti ter onkraj

intelektualnih in èustvenih

razlag resniènosti.

�e od malega sem imela zelo razvito

intuicijo in kmalu sem se povezala z

arhetipom boginje Quan Yin, ki velja v

vzhodnja�ki kulturi za boginjo soèutja.

Globoka vez, ki se razvije s tem likom

ljubezni, mi v èasih,

ko je te�ko, poda

roko na poti vase.

Tako postane

soèutje referenèna

toèka mojega

zavedanja. Iz te

toèke sem se nauèila

ljubezni do sebe in kako pomembno je

sprejemanje vsega, kar sem. Izku�nje, ki

sem jih nato imela z boleèimi izgubami

ljubljenih, pa so mi odprle polje

zavedanja, da je realnost, ki jo �ivimo, v

resnici iluzija razuma. Ta pa je nujen prvi

pogoj na poti v bolj duhovne aspekte

na�e narave. Prav smrt uèi, da ne moremo

okusiti brezmejnega zavedanja, èe prej ne

sprejmemo svoje fiziène in èustvene

narave. Tako sèasoma ugotovimo, da je

èustvena boleèina pravzaprav

usmerjevalec na

poti, ki opozarja,

da ne �ivimo v

skladu s svojo

notranjo resnico.

Tako sem nehala

hrepeneti po

�ivljenju, ki naj bi

ga imela, in razumela, da so bile vse

izku�nje, ki so mi pri�le na pot, nujne za

zo re n j e.

Svoje talente uresnièujete tudi v

pravni�kih vodah. Te po svoje

te�ko pove�emo z duhovnim,

saj temeljijo na delitvi na dobro

in zlo.

Prav ta polarnost v meni zbudi posebno

zanimanje in iskanje srednje poti, ki pa ni

kompromis, ampak so�itje. In prav

notranja modrost, ki izhaja iz mojega

notranjega jaza, ne pa le razuma ali

èustvene inteligence, pripelje do zlate

sredine, ki ji kraljuje soèutje.

Kot terapevtka in svetovalka za

duhovno rast svoje znanje delite

tudi s soprogom Kenom Pageem, s

katerim sta bila tudi v Sloveniji. Se

radi vraèate k nam?

Ljubim Slovenijo in v va�i prelepi de�eli

sem naletela na zelo razliène ljudi, s

katerimi sem se takoj ujela. V posebno

veselje mi je vsakiè znova deliti svoje

izku�nje med tistimi, ki si �elijo odkriti

delèek notranje resnice. Pri predavanjih

gre vedno za dvosmerni proces in za to,

da smo po njih

obogateni vsi.

Slovenija je bila

na poti èudovita

uèiteljica in me

je z razliènih

zornih kotov

veliko nauèila. Èeprav zgodbe, ki so mi

bile zaupane, niso bile vedno lahke, so mi

soèasno odpirale srce in sposobnost za

s o è u t j e.

Na poti do soèutja verjetno prav

kepica èustvenega boleèinskega

jedra mnoge »ugrabi«. Ali po

va�em mnenju �ivimo v èasih, ko se

pogum za sooèanje s tem delom

nas samih krepi, ali se nam obeta

�e veliko krèev?

Odlièno vpra�anje, ki pose�e v jedro te�av,

ki nas danes �ulijo. Pri tem se mi zdi

kljuèno vpra�anje, od kod ti strahovi. So

del nas ali okolja, v katerem �ivimo? Po

izku�njah pri svojem dolgoletnem

terapevtskem delu verjamem, da gre za

me�anico obojega. Prav zunanje okolje

namreè lahko v nas spro�i dolgo

»pozabljene« ali nikoli predelane

èustvene resonance, ki ostanejo ujete v

na�em èustvenem telesu. Ti pozabljeni

strahovi nas lahko podzavestno sabotirajo

in v �elji, da bi jim u�li, ponavljamo vedno

iste korake. Do trenutka, ko èustvo

ozavestimo in mu posvetimo namesto

bega vsaj malo pozornosti. Pri tem je

pomembno razumeti, da so ljudje, ki nam

pridejo nasproti, pomembna zrcala in da

so èustva del izku�nje, ki jo oku�amo. Pri

vsem pa je najbolj pomembno dojeti, da

smo za svoj del ustvarjanja �ivljenja

odgovorni sami, in posvetiti kanèek

pozornosti svojemu notranjemu glasku, ki

natanèno ve, kaj je prav. Tako vzamemo

moè nazaj v svoje roke.

Vrniva se �e za

trenutek k

Sloveniji. Kak�en

vtis pustimo?

Veseli me, da sva

vedno znova povabljena, da deliva svoja

vedenja. Poleg tega imava zelo rada

Slovence in va�o de�elo. O stoletnem

kruhu ne bom govorila, ker je postal

prava odvisnost. (smeh) Pri ljudeh sva

opazila veliko raziskovalnega duha in

�eljo po spremembi. Kljub moèni podobi

kritiènosti in ljubosumja je na drugi strani

moèna �elja po spremembi vzorcev, ki nas

vodijo v tak�ne obèutke in misli, odlièna

odskoèna deska za preseganje ovir. Med

tisoèimi, ki so naju obiskali, smo opazili

zelo podobne vzorce in èustvene naboje,

ki nato soustvarjajo resniènost, v kateri

�ivimo. Èe pri tem ni sprememb, se ti

energijski vzorci le ponavljajo. A kot sem

�e omenila, je prav lakota po spremembi

kljuè, ki omogoèa spremembo tako na

individualni kot tudi kolektivni ravni. Ko

se spremeni energijska matrica

posameznika, se avtomatièno spremenijo

odnosi, v katere ta vstopa. Slovenija ima v

teh èasih veliko prilo�nost, da gostoto

svoje kolektivne vibracije dvigne na vi�jo,

la�jo raven in odpusti èustveno prtljago

p re te k l i ka .

Lahko delite kak�en konkreten

nasvet, kako se èim lahkotneje

podati na pot sprememb?

Vsekakor je prisotnost v trenutku toèka,

kjer se zaène iskati novo in resnièno.

Mnogi posamezniki, ki jih te�a �ivljenja

brez potrebnega zavedanja sili v

zapu�èanje trenutka, se ujamejo v mre�ah

preteklih mre� in strahu pred tem, kar

prihaja. Tako pa povsem izgubijo

vrednost do�ivljanja trenutka, v katerem

lahko vzklijejo resniène spremembe. V

trenutku ni strahu pred tem, kar bo, ker

se zavedamo, da smo sposobni

manifestirati svoje �ivljenje mi in nihèe

drug. Gre za polje èude�ev, a tudi

sooèanja s pristno boleèino, ki jo je treba

integrirati v zrelega sebe. Sooèanje z

boleèino, ki smo jo pre�iveli, je korak, ki

sporoèa, kako moèni pravzaprav smo in

kaj vse smo uspeli pre�iveti. Zavedanje

tega in vseh darov, ki jih nosimo v sebi,

zaneti v nas samozavest, ki ne terja truda,

ciljev, delovanja, ampak preprosto je.

Leto 2012 so mnogi oznaèili kot

prelomno. Nekaterim to zbudi

globoke strahove, saj imamo tako

radi nadzor. Kaj se dogaja?

Kolektivni strah, ki se dviguje in ustvarja

dodatne nev�eènosti, je moèna sila, ki se

ji je treba z zavedanjem postaviti po robu.

Mnogi se namreè prilagodijo kolektivnim

splo�no sprejetim »resnicam« brez

predhodne analize, ali je to splo�no tudi

najbolje za nas. S Kenom tej temi

posvetiva kar nekaj besed, ki jih lahko v

dalj�i razlièici najdete tudi na najini

internetni strani w w w. ke n p a ge. co m .

Ohranjanje v vibraciji strahu nas okameni

in ujame v prime�. Iz te perspektive dobi

posameznik obèutek, da nima upanja in

moèi za bolj�i jutri, kar logièno �e poglobi

obup. Je pa res, da tudi upanje in popolna

predanost »svetlobi«, ki jo mnogi danes

promovirajo, po mojem nista najbolj�a

re�itev. Sama svetujem prisotnost v

trenutku in uèenje umetnosti sprejemanja

vsega, kar trenutek ponuja. Mnogi boste

preseneèeni, kako drugaèna je resniènost,

ko nanjo pogledamo s te perspektive.

Intervju Nancy Nester

SLOVENIJA JE BILA NJENA

ÈUDOVITA UÈITELJICA

Pi�e: Tja�i Artnik Knibbe

Terapija zdravljenje srca in

du�e, ki jo ameri�ka zdravilka

Nancy Nester razvija in izvaja s

soprogom, prina�a zanimive

uvide vase. Gre za zavedanje

tega, da smo ustvarjalci svojega

trenutka in da imamo mo�nost

izbire. Prav vsakdo namreè

hrepeni po ljubezni in obèutku,

da je nekaj vreden, vendar

mnogi to potrditev i�èemo v

izpolnjevanju doloèenih meril,

pravil ali pogojev. Dojeti to, da

lahko sami odloèamo, ali bomo

�rtve preteklosti ali pa si bomo

ustvarili �ivljenje, za katero

vemo, da si ga zaslu�imo, je pri

tem kljuènega pomena.

Ken Page in Nancy

Nester v Sloveniji

Ken Page in Nancy Nester bosta

predavala in izvajala osebna

zdravljenja od 28. februarja do 24.

marca 2012. Veè na www.spirala .si.

Ljubim Slovenijo in v va�i

prelepi de�eli sem naletela na

ljudi, s katerimi sem se takoj

ujela .

Posvetimo kanèek pozornosti

svojemu notranjemu glasku, ki

natanèno ve, kaj je prav.

Kolektivni strah je moèna sila,

ki se ji je treba postaviti po

robu.
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